
 

 

 

 

 

 
 

 

Referat Samarbeidsutval SU  04.10.24  

 

Møtt: Aina Idland, Aud Jane Egge, Borghild Bjørkmo, Knut Undheim, Nils Martin Sikveland, Erle 

Haaland, Sigurd Undheim, Tiril Bjørkmo, Gerd Rusdal 

 

 

Sak 1 24-25 Høyring på Krinsgrenser 

 

Svar på alternative faste skulekrinser: Undheim SU heller mot at alle skal få gå på sin nærskule. 

Undheim SU ønskjer å styrke nærskulen. 

 

Svar på overgang til faste skulekrinser frå skuleåret 2025-2026: Elevar på komande 9. og 10. trinn 

på Bryne ungdomsskule og i Vardheia ungdomskule fullførar på skulen dei går på. Komande 8. 

trinn skal byrja på den skulen dei soknar til etter nye faste krinsgrenser. 

 

 

Sak 2 24-25 Skulemiljø (elevane legg fram)  

 

Me har mange kjekke leiker. Det er ikkje så mykje mobbing lengre. Me kan verte betre på å seie 

fine ting til kvarandre. Når me speler fotball vil me ikkje at nokon taklar stygt med vilje. Det er 

mange som likar fotball på skulen. Det er kjekt  å lære. Det er kjekt med matte. Me har ein god 

skule, men det er ein del stygge kommentarar. Det har blitt ein uvane på vår skule. 

 

Sak 3 24-25 Kva er elevane på Undheim særleg opptekne av? (elevane legg fram) 

 

Me ønskjer ein meir inkluderande skule. Me er opptekne av å ivareta vennskap, Idrettslaget. Me er 

opptekne av å ivareta Naturen og den grøna bygdå. Me ønskjer ikkje for stor utbygging, i form av 

store bygg eller kjøpesentre. Me vil ha mogelegheit til å byggja fleire hus.  

Me er opptekne av å å vidareutvikle uteområdet på skulen. Me ønskjer også at Sivdammen må verta 

fiksa.  

 

 

Sak 4 24-25 Økonomi 

 

Skulen har eit meirforbruk også dette året. Skuldas i all hovudsak lønnsutbetalingar, lønnsauke og 

vikarbruk. 

 

 

refr 

Gerd Rusdal 

 

Undheim Skule 


